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INNLEDNING VED LEDER  

I løpet av året har flere av våre medlemmer gått bort - vi lyser fred over deres minne.  

 

Norges Veteranforbund for internasjonale veteraner (NVIO) Oslo har ved årsslutt 690 registrerte medlemmer, 

hvorav 651 betalende. Tilsvarende tall for 2023 var 676 registrerte medlemmer hvorav 654 betalende. 

 

Ved inngangen til 2024 hadde avdelingen to aktivitetsgrupper og planer om aktiviteter av ulik karakter for 

medlemmene. Blant annet ble årsmøtekvelden innledet med foredrag ved Håvard Faller i organisasjonen 

Ukrainian Freedom Convoys, inklusiv servering av pølser og salg av drikke. Rapport fra aktivitetsgruppene og 

omtale av øvrige medlemstilbud følger lenger ned i årsrapporten.  

 

For åttende gang klarte avdelingen å gjennomføre Hedersløpet, igjen med primus motor Anne Birgitte Fabricius 

Berg i spissen. Marsjgruppa er igjen i full aktivitet og årets FN-marsj ble gjennomført med Anniken Johnsen, 

Anne Staavi og Kjartan Skogtvedt i spissen. 

 

Samtidig vil avdelingen takke hvert enkelt medlem for medlemskap og deltakelse i og på medlemsaktiviteter!  

 
Bjørnar Lunde, leder 

STYRETS ARBEID  

Styret har bestått av 7 

styremedlemmer og 3 

varamedlemmer, hvorav 50 % kvinner. 

Gjennomsnittsalderen i styret er 54 år. 

Et av varamedlemmene trakk seg fra 

vervet i løpet av året grunnet familie- 

og arbeidsforhold.  

Varamedlemmene innkalles til 

samtlige styremøter. Styret har hatt et 

eget arbeidsutvalg (AU) bestående av 

leder, nestleder og sekretær for å håndtere akuttsaker mellom styremøtene, selvsagt med 

orienteringsplikt og forankring av eventuelle vedtak i første styremøte. 

 

Styret har gjennomført sju styremøter i løpet av året og et styreseminar andre helgen i mars. Det har 

blitt behandlet totalt 57 saker av både intern og ekstern karakter. Årsmøtet ble avholdt den 27. 

februar på Den Gamle Krigsskolen i Tollbugata (T-10). Grunnet servering ble det gjennomført 

påmelding til årsmøtet, 31 var påmeldt og 26 deltok (stemmeberettigede).  

 

Leder deltok på NVIO Ledersamling den 16. – 17. mars på Gardermoen. Her deltok også sekretær i 

regi av vervet som visepresident i NVIO.  

 

Det disponeres fortsatt kontorplass i Bygning 60 på Akershus Festning, på loftet og i skjønn forening 

med Norsk Reservistforbund (NROF) og hvor ellers Norsk TotalforsvarsForum (NTF), Norges 

Lotteforbund (NLF) og NVIO sentralt holder til i samme bygning. 
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Øvrige aktiviteter og medlemstilbud er beskrevet videre i årsberetningen under de enkelte 

aktivitetsgruppene, arrangementer og markeringer. For å avklare aktiviteter, ansvar og for å 

koordinere deltakelse på ulike arrangement i Oslo er det besluttet å ta initiativ til kvartalsvise møter 

med generalsekretæren i NVIO, disse er gjennomført i varierende grad.   

LAGETS ØKONOMI  

Avdelingens økonomi betegnes som god og under kontroll.  
  
Avdelingen hadde kr 691 155,53 på bankkonto pr 31.12.2024. Dette er en nedgang på 41 061,- som 
utgjør årets underskudd som igjen er innenfor budsjettert underskudd på 50 800,-.  
  
Fra Forsvarets Veterantjeneste (FVT via NVIO sentralt) mottok vi kr 261 000 for gjennomføring av 
arrangementer/prosjekter:   
  

• Hedersløpet kr 115 000   
• Løpecamp kr 86 000 
• Christian Radich kr 60 000 

  
Vi har støttet Stiftelsen Veteranhjelp med startkontingent fra Hedersløpet og loddsalg ved årets 
julebord hhv kr 102 760 og kr 12 545. 
  
Våre inntekter kommer fra medlemskontingenten, tildelinger fra FVT, momsrefusjon og 
Grasrotandelen til Norsk Tipping.  
  
Utgiftene er i hovedsak til gjennomførte medlemsaktiviteter, faste utgifter til kontorhold, 
styreseminar og møter. Ved gjennomføring av medlemsaktiviteter har det vært innbetalt egenandel.  
  
Anniken Johnsen har vært avdelingens revisor i rapporteringsåret.  
  
Per Arne Williksen har ført regnskap etter beste evne. 

VETERANTREFF  

NVIO Oslo har i løpet av 2024 stått som arrangør av 11 veterantreff på vegne 
av Forsvarets Veterantjeneste. Treffene har i år igjen blitt gjennomført med 
stor suksess og med akseptabelt oppmøte. Treffene har funnet sted på Peppes 
Pizza Stortingsgata, med unntak av treffene i mai, juni og august, som med 
velvilje og støtte fra Kommandanten på Akershus festning ble gjennomført på 
Kommandantens Pub.  
 
Antall oppmøtte har vært litt varierende, men ca. 20 - 25 personer i snitt, på romjulstreff møtte det 
opp 11 veteraner og pårørende. Vi har også kjørt et par runder med Quiz v/ Quizmaster Tore Moe.  
Veterantreffene vil fortsette med spennende foredrag og quiz også i 2025. 
 
Veterantreffene er åpne for alle veteraner, og det er ingen krav om medlemskap i NVIO. Det er også 
anledning til å ta med pårørende på flere av veterantreffene. Disse annonseres spesielt og i 2024 var 
fem av treffene åpne for pårørende. 
 
Ansvarlig for veterantreffene er Randolf Johansen  
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HJEMMESIDE OG FACEBOOK  

Hjemmesiden www.oslo.nvio.no 
Hjemmesiden ble primært brukt til å informere om aktiviteter gjennom året. Aktivitetsplanen ble 
oppdatert etter hvert som det kommer rettelser og tillegg.  
Det blir også lagt ut reportasjer fra aktiviteter som lokallaget arrangerte eller deltok på. 
 
Ansvarlig for websiden har vært Per Gunnar Roalkvam 
 
Facebook 
Facebooksiden (FB-siden) vår (NVIO avdeling Oslo) ble fortløpende oppdatert med relevante innlegg. 
Det ble også lagt ut invitasjoner der til de månedlige veterantreffene og andre av NVIO Oslos 
arrangementer.  Aktivitetsgrupper i NVIO Oslo har i tillegg egne facebookgrupper (Løpegruppe, 
Marsjgruppe). 
 
Styrets medlemmer har vært flinke til å dele egne og andre veteranorganisasjoners relevante artikler 
og arrangementer på Facebook for å nå ut til et større publikum. 
 
Da ikke alle er på Facebook, blir også de viktigste arrangementene m.m.  sendt til den enkeltes e-post 
via Styreweb. Det er derfor viktig at den enkelte sørger for at de oppdaterer den på Gnist, eller 
sender ny adresse til post@oslo.nvio.no  
 
Ansvarlig for facebooksiden har vært Per Gunnar Roalkvam 

HEDERSLØPET 2024 – Løp med og for våre veteraner  

Hedersløpet ble arrangert for åttende gang 7. september 

2024, med 418 påmeldte deltakere fordelt på ulike distanser. 

Som tidligere år deltok mange tjenestegjørende, veteraner, 

pårørende og andre løpsinteresserte. Det gir 

mestringsfølelse for veteraner med utfordringer, og mange 

har deltatt hvert år. Positive tilbakemeldinger fra deltakerne 

gjør det gøy å arrangere løpet. Forsvarssjef Eirik Kristoffersen og sjefssersjant Rune Wenneberg 

ønsker å diskutere et enda større løp. Løpets størrelse på 5-600 deltakere er det som det er mulig å 

gjennomføre med dagens frivillige, så blir det større må arrangementet utvides på bistandssiden. 

Fotografene Geir Otto Myrann og Siri Jørgensen tok mange flotte bilder som ble delt på Facebook. 

Bildene fra bakken ved Akershus slott er alltid populære. Løpet ble omtalt i KONDIS og siste nummer 

av Pro Patria med en bildekavalkade. 

Løpet er et fellesprosjekt med NVIO avd. Oslo som initiativtaker, i 

samarbeid med Veteran-møter- Veteran, NROF, SIOPS og Norges 

Lotteforbund. Det er oppført på terminlisten til Kondis.no og åpent 

for alle interesserte. Distansene er 5 og 10 km løp, og 5 km marsj. 

Løypeansvarlig Bjørnar Lunde sørget for korrekt distanse, og Kondis 

inkluderer resultatene i sin statistikk. 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.oslo.nvio.no%2F&data=05%7C02%7CTrudeMarie.Nilsen%40redcross.no%7C2887d3721b7240f7bbcb08dd36deec06%7Cd34df49e8ff446d6b78d3cef3261bcd6%7C0%7C0%7C638727053288607973%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=cqtuZzvLrUetPG75gDhrz6UeevDhqrpPOzzf5BHIlGg%3D&reserved=0
mailto:post@oslo.nvio.no
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Vinnerne ble premiert, sponset av Specula og Sønstebyfondet, og det var 

uttrekkspremier på startnummer. 

Start og mål var ved det nye veteranmonumentet, og løypen gikk forbi 

minnestedet ved Forsvarsmuseet for å hedre falne veteraner. På morgenen 

var det kransleggingsseremoni ved veteranmonumentet og i minnelunden 

ved oberst Lysgård, med HV-ungdom som flaggvakter. 

Løpet ble åpnet av ambassadør og sjef forsvarsstab Ingrid Gjerde, 

som igjen løp 10 km. Startskuddene ble avfyrt med liten kanon av 

plassmajor Johan Rørvik. Medaljer ble delt ut av generalsekretær i 

NVIO Bjørn Robert Dahl og kapteinløytnant Frederikke Lysgård, 

begge i uniform.  

HV-ungdommen stilte som løypevakter og gjorde en kjempejobb, noe som nå er et fast oppdrag for 

dem. De er helt essensielle for et vellykket løp. 

After run party på Kommandantens pub, Akershus festning, var svært populært med høy deltakelse. 

Veteran-møter-Veteran sto for grilling av hamburgere og pølser, og drikke kunne kjøpes i baren. 

Økonomisk støtte kom fra FD via NVIO sentralt og Veterantjenesten. Overskuddet fra 

startkontingenten går uavkortet til Stiftelsen Veteranhjelp, da løpet er et frivillig, ikke-kommersielt 

prosjekt. Dette er mulig takket være frivillighet og egeninnsats fra funksjonærer, sanitet og 

løypevakter. Veterantjenesten bidro sterkt til å promotere løpet. 

Positive tilbakemeldinger fra deltakere, veteraner, aktive løpere, mosjonister, 

Forsvaret og andre gjør det motiverende å arrangere løpet. Profesjonelle løpere 

deltok og skrøt av arrangementet. Løpet har fått god omtale og respons fra 

Forsvaret, og det er bevilget midler til å gjennomføre løpet igjen i 2025. 

Hedersløpet ser ut til å være kommet for å bli, og datoen for 2025 er satt til 13. 

september. 

Løpsleder/koordinator for arrangementet var Anne Birgitte Fabricius Berg. 

MEDLEMSTILBUD  

Våre arrangementer, som bygger på frivillighet, har som mål å ivareta medlemmenes interesser. En av 

de største utfordringene vi fortsatt står overfor, er rekrutteringen av frivillige bidragsytere og 

funksjonærer utover de faste ildsjelene. Dette kan på sikt skape vanskeligheter med å opprettholde 

og utvikle vårt aktivitetstilbud. Derfor er det et mål at vi i tiden som kommer fokuserer på å 

rekruttere nye frivillige som ønsker å engasjere seg i organisasjonen og bidra til våre aktiviteter. 

 
I tillegg til de faste, årlige aktivitetene som Hedersløpet og FN-marsjen, søkte vi om prosjektmidler for 

2024 fra Forsvaret gjennom Forsvarets Veterantjeneste og NVIO sentralt, med et totalbeløp på 554 

000 kroner fordelt på tre prosjekter. Avdelingen vår mottok i alt 261 000 kroner for 2024, 

som ble fordelt på tre arrangementer: Hedersløpet, Løpecamp og båttur med Christian 

Radich. 

 

Vi samarbeider også med naboavdelinger og i februar både promoterte vi, og var til stede 

under Veterans Rock sin konsert på Lancelot i Asker sammen med blant annet NVIO avdeling 

Drammen. Et populært arrangement som samlet fullt hus.  
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På bakgrunn av positive tilbakemeldinger har vi fortsatt å bruke den ærverdige Gamle Krigskole i 

Tollbugata 10 (T-10) til ulike aktiviteter. I denne sammenhengen ble årets årsmøte, vårt tradisjonelle 

julebord og et medlemsmøte avholdt her. 

 

Båttur med Christian Radich ble en suksess med underkant av 200 påmeldte. Siste 

lørdag i august i strålende solskinn la skuta fra kai fylt opp med veteraner og deres 

nærmeste. Skuta tok en tur i Oslofjorden mens gjestene ombord fikk servert ferske 

reker og tilbehør. Da skuta la til kai mens sola gikk ned, var det full enighet om at 

dette er noe som må gjentas.  

 

Årets julebord ble i år som i fjor et meget godt 

gjennomført arrangement sammen med de ansvarlige for 

T10. Med god mat og drikke ble det en fin kveld. I år fikk vi 

æren av å ha Veteraninspektøren til stede. Vi var også så 

heldige at Bragdur som vi har samarbeidet med i fm 

veteranklokka donerte en klokke til vårt lotteri under 

arrangementet. Det var en glad veteran som kunne ta med 

seg klokka hjem etter nok et flott julebord i T-10.  

 

I egne avsnitt omtales aktivitetene som er organisert av de ulike 

aktivitetsgruppene. I tillegg har avdelingen aktivt formidlet og 

markedsført arrangementer og aktiviteter som er arrangert av andre avdelinger innen NVIO og SIOPS. 

 

Veteranklokke 

Høsten 2022 ble prosjektet for veteranklokken, i samarbeid med Bragdur AS, fullført. Høsten 2024 

startet vi opp med ny produksjon av klokka. Denne gang i et mindre format og annen pris. Ved 

årsskiftet var det rundt 60 veteraner som hadde reservert klokke. 

 

Samarbeid med avdelinger 

Styrelederen har fungert som avdelingens kontaktperson for samarbeid med andre 

lokalforeninger, med mål om å koordinere ulike aktiviteter og på sikt etablere et regionalt samarbeid. 

 

Andre forhold 

I tillegg til de allerede gjennomførte aktivitetene, arbeider avdelingen aktivt for å bidra med innspill til 

politiske høringsutkast som omhandler veteraner og deres familier, en innsats som er koordinert 

gjennom NVIO sentralt. 

LØPEGRUPPA – NVIO RUNNERS  

Intensjon 

Løpegruppa – NVIO Runners – som ble stiftet 7. oktober 2014 er en undergruppe av NVIO Oslo som 

består av veteraner, deres familier og støttespillere som ønsker å være fysisk aktive. Gruppen 

inkluderer medlemmer fra alle lokalforeninger i NVIO hvor målsetningen er samhold, erfaring og 

styrke gjennom fysisk aktivitet. Deltakelse i gruppen betinger ikke at man deltar i løp. 
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Aktiviteter 

Gruppen er åpen for alle NVIO veteraner, pårørende og støttespillere som har lyst å trene, og 

eventuelt delta i løp. Løpegruppa har også medlemmer som bor i utlandet og representerer NVIO i 

ulike løp. 

NVIO medlemmer fra andre, mindre lokalforeninger i regionen har tatt del i løpegruppas aktiviteter, 

bl.a. Holmenkollstafetten. Etter vår vurdering er dette en fin måte for å øke aktivitetsnivået og 

derigjennom rekrutteringen. Den sosiale dimensjonen kombinert med fysisk aktivitet skaper en 

positiv rammer for å etablere et godt samhold på tvers av lokalforeningene basert på felles interesse.  

Løpegruppa har gjennomført følgende aktiviteter: 

• Løpecamp 

• Deltakelse med ett lag i Holmenkollstafetten 

• Ledelse og funksjonærer til Hedersløpet (se egen omtale) 

• Deltakelse i flere løp, inn- og utland 

En fin måte å promotere gruppa på er når gruppas medlemmer deltar på ulike arrangementer for 

NVIO Runners og synliggjør dette med bekledning med logo. Dette kan bestilles/kjøpes for egen 

regning. 

Alle arrangementer legges ut på vår side på Facebook. Bilder legges ut av løperne etter gjennomført 

løp eller trening. Alle kan komme med forslag til arrangement som vi vil legge ut. Løpegruppa kan 

kontaktes på Facebook eller på epost: nviooslorunners@gmail.com 

Facebook benyttes primært for kommunikasjon i gruppen. Den skal være i tråd med intensjonene til 

gruppa, det vil si fellestreninger, aktiviteter, turer, deltakelse i løp mm. Det er opprettet en gruppe på 

Facebook for aktive NVIO løpere, slik at man kan kommunisere sammen om man har lyst på en tur. 

Medlemmer som tjenestegjør i utlandet, har holdt kontakt med oss via vår Facebook gruppe. 

Holmenkollstafetten 

Vi deltok i år med ett lag på Holmenkollstafetten som ble 

avviklet den 4. mai. Laget var sammensatt av løpere fra ulike 

lokalforeninger bl.a. Romerike og Østfold. Som et resultat av 

solid laginnsats og feilfrie vekslinger for alle 15 etappene 

oppnådde vi et meget hederlig resultat.  

På tradisjonelt vis var det en sosial samling etter løpet i NVIOs 

lokaler på Akershus med godt oppmøte, ivrig løpeprat og 

utveksling av treningserfaringer. 

Løpecamp 

Basert på erfaringer fra tidligere års gjennomføringer besluttet NVIO Runners å avvikle årets 

løpecamp på vårparten for å få denne gjennomført i forkant av løpesesongen. I tråd med dette ble 

årets samling gjennomført på Lørenskog i tiden 20.-21 mars. 

Dette viste seg å være en vellykket endring som flere av de totalt 16 deltakerne var fornøyde med. En 

reduksjon av egenandel, som tidligere har vært en terskel for enkelte, var noe som flere kommenterte 

som meget positivt.  
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I tillegg til løpetrening ble det også gjennomført ei økt med styrketrening på MOVA 

treningssenter Lørenskog med ekstern instruktør samt en orientering om førbygging 

av løpsrelaterte skader og skadeforebygging. Nytt av året var tilbudet om veiledning 

og valg av løpesko ved Sport1 hvor deltakerne fikk 15% rabatt ved kjøp av sko og 

bekledning. Dette initiativet fikk meget positiv respons. 

Ut fra mottatte tilbakemeldinger fremkom tydelig 

det at fysisk aktivitet – uavhengig av nivå – 

supplert med foredrag om trening, hvile og 

skadeforebygging kombinert med sosialt samvær er et konsept 

som ble meget godt mottatt og bør videreføres.  

Løpegruppas intensjon om samhold og fellesskap gjennom fysisk 

aktivitet anses oppnådd. 

Leder av løpegruppa har vært Anne Birgitte Fabricius Berg med støtte av Bjørnar Lunde. 

KAMERATSTØTTE   

Kameratstøtteordningen til NVIO har egne kameratstøtteledere i hver 

lokalforening som driver med kameratstøttearbeidet lokalt. Som 

hovedstadens lokalforening har NVIO avd Oslo et tett samarbeid med NVIO 

sentralt, noe som også gjelder for kameratstøtteordningen. I Oslo har det ikke 

vært kameratstøtteleder siden høsten 2023, men ny kameratstøtteleder ble 

valgt på årsmøtet i februar 2024, og tiltro etter dette. Kameratstøtteleder deltok på 

kameratstøttekurs del 1 i april 2024, noe som var en god introduksjon til ordningen og systemet. 

Kurset var ledet av kameratstøtteansvarlig i NVIO, Anita Talåsen Granli, et bekjentskap som er 

avgjørende for godt samarbeid. 

 

Ny kameratstøtteleder er introdusert for medlemmene med oppfordring til å ta kontakt, også for å 

kartlegge hvor mange kameratstøttere vi egentlig er i avdelingen. Det er ønskelig med flere 

kameratstøttere i Oslo, og rollen behøver følgelig å presenteres med sin hensikt: en med 

kameratstøttekurs har fått opplæring i hvordan bedre lytte, snakke og forstå veteraner med ulike 

utfordringer. Det er en rolle som gjør personen i bedre stand til å støtte en kamerat, og det er 

ønskelig å synliggjøre dette og vise hvilket lavterskeltilbud er. Mange tror at kameratstøtter 

automatisk må ha telefonvakt på kameratstøttetelefonen, noe som skremmer enkelte fra å dra på 

kurset. Det er imidlertid høy terskel for hvem som får bidra i telefonvaktordningen til 

kameratstøttetelefonen, men dette budskapet må markedsføres. 

 

Arbeidet med å vise frem ordningen og tydeliggjøre rollene er tiltenkt sosiale medier, gjennom 

kameratstøtte sin facebook- og instagramside. Dette brukes også for å rekruttere nye 

kameratstøttere fra medlemmene våre. For øvrig er det startet et arbeid med å skaffe mer fysisk 

promoteringsmateriale, som t-skjorter, bannere mm. for ordningen, slik at kameratstøttere kan 

synliggjøres på arrangementene våre. 

 

Leder av kameratstøtte i avdelingen har deltatt på gruppeveiledning i regi av to tidligere deltakere på 

Veilednings- og mentorprogrammet i regi av Universitetet i Agder (samarbeid med NVIO sentralt), 

samtlige kameratstøttere i avdelingen var invitert.  
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Leder av kameratstøtte i avdelingen deltar også på månedlige kameratstøtteledermøte på Teams i 

regi av kameratstøtteansvarlig Anita i NVIO sentralt. På nyåret 2025 er det 

kameratstøtteledersamling på Bæreia, noe som blir et viktig fora for samarbeid lokalforeningene på 

tvers. 

 
Leder av kameratstøtte er Maren Elise Mørk Røkaas. 

MARSJGRUPPA  

Marsjgruppa har egen gruppe på Facebook, marsjgruppa avd. Oslo. Siden hadde 569 følgere i 2024, 

tilsvarende tall for 2023 var 527. Alle aktivitetene/arrangementene blir kunngjort på denne siden. 

Marsjgruppa er en lavterskel gruppe for alle som ønsker sosialt samhold ved lett fysisk aktivitet som 

å gå på tur, intensjonen er å få med så mange som mulig ut å gå.  

Turen går fra Oslo S – Nydalen – Oslo S eller fra Nationaltheatret- Skøyen - Nationaltheatret, vi tar en 

kaffepause ca. halvveis. Marsjgruppen NVIO avd. Oslo betaler for drikke og bolle til de som er med. 

Det er kalenderfestet at vi skal ha tur hver tredje søndag i måneden. 

 

I 2024 har vi arrangert følgende turer på ca. 10-15 km og en litt lengre tur på ca. 25 km 

• Søndag 21.januar tur til Skøyen/Frognerparken, 4 stk. var med på 

turen 

• Søndag 18.februar tur til Nydalen, 7 stk. var med på turen 

• Lørdag 9.mars treningstur på ca. 25 km rundt omkring i Oslo-området,  

8 stk. var med på turen 

• Søndag 17.mars tur til Skøyen, 9 stk. var med på turen 

• Søndag 21.april tur til Nydalen, 11 stk. var med på turen 

• Søndag 19.mai tur til Bygdøy, 4 stk. var med på turen 

• Juni og juli sommerferie 

• Søndag 18.august tur til Skøyen, 4 stk. var med på turen 

• Søndag 15.september tur til Nydalen, 6 stk. var med på  

         turen 

• Lørdag 19.oktober FN-marsjen 

• Søndag 17.november tur til Skøyen  

• Søndag 29.desember tur til Nydalen 

NROF marsjen i Evje  

Helgen 7.- 9. juni satte marsjgruppa NVIO avd. Oslo opp buss tur/retur Oslo- 

Evjemoen- Oslo, målet med turen var NROF marsjen på Evjemoen.  

Første marsjdag er lørdag, da er det lagt opp til en marsj på ca. 34 km. Søndag kan 

de som ønsker ta marsjmerke, gå 30 km på tid, eller man kan gå 20-30 km uten 

tidspress. 

Det var 31 stykker som var med på bussen. Av disse var 14 stykker veteraner fra 

inn og utland.   

Fredag kveld brukte marsjgruppa noe av egenandelen til pizza for de som var med 

på bussen. 
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Nordmarkmarsjen 

Nordmarkmarsjen ble arrangert for 62. gang lørdag 5.oktober. 

Marsjgruppa NVIO avd. Oslo har en avtale med marsjgruppene 

MILA og Østmarka om samarbeid. Vi hjelper til med første rast 

på Nordmarkmarsjen, så hjelper de oss med arrangementet 

FN-marsjen.  

Marsjgruppen stilte med seks mann som rigget rasten, solgte 

forfriskninger og serverte sultne marsjere. Antall deltakere på 

marsjen var ca. 120 stykker fra Stryken. Inntekten fra salget på 

første rast går tilbake til marsjgruppa NVIO avd. Oslo. 

 

FN-marsjen 

Lørdag 19.oktober ble FN-marsjen arrangert for 38. gang, med start og mål på 

Akershus festning. Det var en nydelig høstdag, og 73 stykker ønsket å tilbringe 

denne dagen med oss. Vi hadde ikke klart å gjennomføre marsjen uten frivillige 

som hjalp til. Vi var fem stykker som merket løypene dagen før marsjen, vi 

merket løype på 5, 10 og 25 km. Mila og Østmarka marsjklubb stilte med tre 

stykker på marsjdagen, de tok seg av sekretariatet. Fire 

frivillige stilte på rast ute i løypa, to der 10 km skulle snu, og 

to oppe på Frysja. Det ble servert saft, kjeks, banan og 

grillpølser på rastene. Vi hadde kafeteriaen på bygg 60, der 

ble det solgt kaffe, kaker, vafler, brus m.m. og det var tre 

frivillige som tok ned merkebånd etter marsjen. 

 
 

(Foto:) 

 

Ledere av marsjgruppa har vært Anne Staavi, Anniken Johnsen (og Kjartan Skogtvedt).  

MARKERINGER/REPRESENTASJON  

NVIO Oslo deltok, etter familiens ønske som flaggvakt under begravelsen til veteran fra 
Tysklandsbrigaden i Tåsen Kirke i januar.  
 
NVIO avdeling Oslo deltok på stand med styremedlemmene Maren Elise Mørk Røkaas sammen med 
NVIO sentralt på Frigjørings- og veterandagen 8. mai. Maren Elise og medlem Irene Berg delte ut 
medaljer til syklister På hjul med veteraner.  
 
Leder Bjørnar Lunde og styremedlemmene Anne Birgitte Fabricius Berg og Anne Gro Mæland var til 
stede under kransenedleggelsen under Hedersløpet 2024.  
 
Forsvarets minnedag for å hedre falne ble markert søndag 5. november uten at NVIO Oslo var invitert 
til markeringen.  
 
NVIO Oslo var invitert til markering av Remembrance Day på Vestre Gravlund og til mottakelse i den 
britiske ambassaden i etterkant søndag 10.november, leder Bjørnar Lunde og styremedlem/kasserer 
Per Arne Williksen deltok.  
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HEDERSTEGN  

Det er ikke utdelt noen hederstegn i 2024. 
 
 
 

Oslo, 5. februar 2025ii  
 

      
Bjørnar Lunde    Randolf Johansen   Per Arne Williksen  
Leder     Nestleder    Styremedlem/kasserer 
 

      
Anne Birgitte Fabricius Berg    Trude Marie Nilsen    Anne Gro Mæland   
Styremedlem    Styremedlem/sekretær    Styremedlem 
                  
    
  

     
Maren Elise Mørk Røkaas   Per Gunnar Roalkvam   Anne Staavi 
Styremedlem/kameratstøtteleder  Varamedlem    Varamedlem 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
i Foto i årsberetningen: Anne Birgitte Fabricius Berg, Anne Staavi, Kjartan Skogtvedt, Bjørn Håkon Granslo, 

Trude Marie Nilsen, Geir Otto Myrann, Siri Jørgensen m.fl 
ii Årsberetningen er signert elektronisk 

 

 


